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Απολύτως καμία αύξηση του ποσοστού κέρδους των φαρμακοποιών δεν 
υπήρξε, με καμία απόφαση του Υπουργού Υγείας και απορώ από πού 
αντλείτε τέτοια πληροφόρηση.
Με πρωτοβουλία του ίδιου του Πρωθυπουργού νομοθετήθηκε η 
κατάργηση όλων των επιβαρύνσεων πάνω στην τιμή των φαρμάκων.

Η απώλεια εσόδων του ΤΣΑΥ από τη ρύθμιση αυτή αναπληρώνεται από 
τον κρατικό προϋπολογισμό.

Τα παραπάνω είναι γνωστοποιημένα κατ επανάληψη και το αίτημά σας 
δεν δικαιολογείται, αφού οφείλεται σε έλλειψη ενημέρωσης.

Με εκτίμηση

Σωκράτης Κοσμίδης



Λ ΡΙΣΊΌ Τ Ε Λ Ε ΙΟ
Π Α Ν ΕΠ ΙΣΗ Μ ΙΟ  Θ ΕΣΣΑ Λ Ο Ν ΙΚ Η Σ 
ΣΧ Ο ΛΗ  ΕΠΙΣΤΗ Μ Ω Ν  Υ ΓΕΙΑ Σ 

ΤΜ ΗΜΑ ΙΑ ΤΡΙΚ Η Σ

Θεσσαλονίκη

4-η 56//
Προς
- τον Π ρόεδρο Κυβερνήσεως
- Α ρχηγούς Κ ομμάτων
- Υ πουργό Υ γείας κ α ι Π ρόνοιας
ΑΘΗΝΑ

I /

Σ α ς πληροφορούμε ότι η Γενική Συνέλευση του Τμήματος Ιατρ ικής της 
Σ χολής Επιστημών Υ γείας στην συνεδρίασή της αριθμ. 11/16.12.97 ομόφωνα 
απεφάσισε να ζητήσει την άμεση τροποποίηση της πρόσφατης απόφασης του 
Υ πουργείου Υ γείας κ α ι Π ρόνοιας γ ια  την αύξηση του κέρδους των φαρμακοποιώ ν με 
αφαίρεση του ποσοστού που προορίζετα ι γ ια  το Τ.Σ.Α .Υ .

Η εφαρμογή μ ιας τέτο ιας απόφασης θα φέρει στο μέλλον σε δυσχερή 
οικονομική θέση το Τ .Σ .Α .Υ . κ α ι τους πολυάριθμους ασφαλισμένους του (ιατρούς, 
οδοντιάτρους, φαρμακοποιούς, κτηνιάτρους).

Επειδή υπάρχει το ενδεχόμενο ή οι εισφορές τους να  αυξηθούν δυσανάλογα 
σε σχέση με τις οικονομικές δυνατότητές τους,η να  επηρεάσει το ύψος των 
χορηγουμένων από τα  Ταμεία  συντάξεων, ή να κατασ τεί προβληματική η 
λειτουργία  του Ταμείου.


